
Bestyrelsesmøde
Dato: D. 8. november, 2022
Tid: Kl. 19.00 - 21.00
Sted: Hos Anne-Lise,  Anders Nielsens Vej 23

Deltagere: Dorte, Anne-Lise, Martin, Monica og Sanne

Afbud: Jytte

Dagsorden Referat

1 Siden sidst – stort og småt Anne-Lise har bemærket, at der er mere “trafik” ved
badebroen i forhold til tidligere år på samme tid. Det har
haft en effekt med vores profilering af badebroen.

2 Sæsonstart event – evaluering Lørdag eftermiddag var der ikke mange deltagende. Så
fredag eftermiddag, lørdag formiddag og søndag formiddag
er velbesøgte. Gennemsnitlig 50 pers. per. dag. Størrelsen
på saunaen var fin i forhold til antal medlemmer.
Idé om medhjælpere, idé om at det holdes i en ulige
weekend.

3 Event
● Kommende events

Julebadning, nytårsbadning - tanker om at det er åbent for
alle, da der ikke vil være sauna i den forbindelse.
Jytte undersøger, om vi kan leje saunaen igen mellem jul og
nytår.
Martin køber lys og klapbord til d. 8/12 kl. 19.30, hvor vi
laver fuldmånebadning.
Fuldmånebadning vil foregå d. 8/12, 7/1, 5/2 og 7/3.
Sanne lægger det op som begivenhed ca. 14 dage før.

4 Logo

● Tilbagemelding
● Profilering i forbindelse

med events
● medlemsinteresse

Feedback ang. cardigans med logo på, var positiv. Vi
drøfter muligheder for flere produkter med logo på.

Sanne undersøger nærmere med priser vedr. tøj og
Beachflag. Sanne går i gang med at designe flaget og
vender det med bestyrelsen via messenger/facebook-
gruppen, så det forhåbentlig kan være klar til kommende
event..

5 Medlemsstatus Medlemstal er stadig stigende efter vores event.



6 Økonomi Vi er nu på 320 betalende medlemmer og 17 af dem har
betalt dobbelt.
Monica har undersøgt, hvad det koster at lave en konto ved
hendes bank, som foreningen kan bruge. Det tager vi på
som punkt til næste møde.

7 Aalborg Kommune –møde
med  fritidsforvaltning

Dorte og Sanne skal til møde d. 18/11 med Mikkel fra
Kommunen. Punkter, som skridsikker belægning m.m.
Dorte opfordrer til at komme med punkter til det møde,
hvis der er noget, som andre i bestyrelsen synes, der skal
være med.

8 DGI tilbud Der undersøges nærmere, hvad DGI tilbuddet går ud på. Vi
kan trække på deres erfaring. Dorte kigger nærmere på
hvad www.vinterbader.com kan tilbyde af erfaring.

9 Fondsansøgning (Nordea,
friluftsrådet)

Fondsansøgninger er igangværende.

10 Ønske om endnu et net på
broen

Vi godkender, at der indkøbes et net mere til broen.

11 Evt. Suppleant-deltagelse tages op, som forberedelse til
generalforsamling i foråret 2023.

Næste møde:

Punkter til næste møder:

14/12 kl. 18.30 hos Dorte

DM ugen
WIX og mail
.

http://www.vinterbader.com

